
 

 

 

 

 

 

 
 

’s-Hertogenbosch, 8-9-2024 
 
 

Aan het college van Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ’s-Hertogenbosch 
 
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 32 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: Tijdelijk geen nieuwe vergunningen voor luchtwassers stallen 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van het artikel van Omroep Brabant met als titel “Provincie;  tijdelijk geen nieuwe 
vergunningen voor luchtwassers stallen”, hebben wij de volgende vragen; 
 

1. In bovengenoemd artikel staat te lezen dat naar aanleiding van het vernietigen van een 
vergunning met als reden dat de rechter niet overtuigd was van de maatregelen die 
provincie Brabant voorschrijft, de provincie tijdelijk de vergunningverlening stopzet. Klopt 
dat? 

2. De maatregelen waar de rechter op doelt, betreffen dat de maatregelen die vallen onder 
de Passende Beoordeling? Zo nee, op welke maatregelen doelt de rechter? 

3. Tijdens het interpellatiedebat van 28 juni jl. werd door gedeputeerde Dirken aangegeven 
dat er 7 ontwerpbeschikkingen waren afgegeven. Wat gaat met betreffende 
ontwerpbeschikkingen gebeuren? Wat gaat u doen om deze in stand te houden? 

4. Wat kunnen betreffende agrarische ondernemers doen om legaal te blijven? 
5. Gezien betreffende uitspraak van Raad van State die er nu ligt, wat gaat er gebeuren met 

de vergunningaanvragen die er nu liggen? Hoe gaat u daarmee om? 
6. De Brabantse varkenshouders hebben veel kosten moeten maken om de stallendeadline 

van 1 juli, die nog steeds van kracht is te halen. Wat en hoe gaat u met hen 
communiceren over het besluit tot tijdelijke stopzetting van de vergunningverlening voor 
luchtwassers? 

7. Hoe gaat u om met bedrijven welke investeringsverplichtingen zijn aangegaan naar 
aanleiding van aangevraagde vergunning, voor 1 juli, met een luchtwasser welke nu niet 
afgegeven gaat worden? Gaat u de opgelopen schade in die situatie vergoeden? 

 
 
Wij zien de antwoorden op deze vragen graag tegemoet, waarvoor bij voorbaat hartelijk bedankt. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA fractie, 
 
Tanja van de Ven 


